
Møteprotokoll

Utval: Hovedutvalg oppvekst og kultur
Møtestad: Teams
Dato: 03.12.2020
Tid: Kl. 18:00

Følgande medlemmer møtte Parti
Stine Karin Bjelland AP
Svein Aamelfot AP
Monika Håstø FRP
Nina Ve Sæbø H
Roald Alsaker H
Per Magnus Mannes KL
May Synnøve Rygh KRF
Wenche Lindtner SP
Øivind-Andreas Kolstø V

Inhabile Sak Følgande varamedl.
møtte

Merknad

Stine Karin Bjelland 047/20 Silje K. Husebø, AP

Møtenotater:
Til stede: 9 representanter
Fra administrasjonen møtte kommunalsjef Bjørn Andersen.
Elin Davidsen fra politisk sekretariat møtte som sekretær.

Sakene om kulturpris/stipend er før behandling unntatt offentlighet - jf. offentlighetsloven §5 - utsatt
innsyn - begrenset tid og møtet ble vedtatt lukket før behandling, jf kommuneloven § 11-5.(3b)

Innkalling godkjent.
Saksliste godkjent.

Nina Ve Sæbø (H) og Øivind-Andreas Kolstø (V) ble valgt til å godkjenne protokollen sammen med
møteleder.

Underskrifter:

Wenche Lindtner Nina Ve Sæbø Øivind-Andreas Kolstø

Sign. Sign. Sign
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
046/20 Forslag til endring i forskrift om inntaksområder for Åkra skole, 

Sevland skole, Gringhaug skole og Ådland skole i Karmøy 
kommune 

 

047/20 Bosetting av flyktninger 2021  

048/20 Forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i 
Karmøy kommune - endelig behandling 

 

049/20 Alkoholpolitiske retningslinjer 2020 - 2024  

050/20 Samlesak for referatsaker  

013/20 Referatsak - Budsjettoppfølging per oktober  

014/20 Protokoll - Hovedutvalg oppvekst og kultur - 25.11.2020-
Ekstraordinært 

 

015/20 Protokoll - Karmøy ungdomsråd - 12.10.2020  

016/20 Forespørsel om å vurdere utvidede åpningstider på SFO  

017/20 Svar på oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (SV) i sak KST 
141/20 Samlesak for spørsmål. Oversendt fra FSK  til 
hovedutvalget: 

 

051/20 Samlesak for spørsmål  

052/20 Karmøy kommunes kulturpris 2020  

053/20 Kulturstipend 2020  
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046/20 Forslag til endring i forskrift om inntaksområder for Åkra skole, 
Sevland skole, Gringhaug skole og Ådland skole i Karmøy kommune 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyret vedtar endring i forskrift om inntaksområder for Åkra skole, Sevland skole, 
Grindhaug skole og Ådland skole. Endringen gjøres gjeldende fra skoleåret 2021/2022 
 

 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Forslag fra posisjonspartiene Ap, Sp, V, KrF og FrP, foreslått av May Synnøve Rygh, Kristelig Folkeparti 
Karmøy kommunestyre vedtar å ikke endre forskrift om inntaksområder for Åkra skole, Sevland skole, 
Grindhaug skole og Ådland skole. Skolegrensene i sone 2 opprettholdes som idag. 
 
Forslag fremmet av Rygh (KrF) enstemmig vedtatt.  
 
HOK - 046/20 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar å ikke endre forskrift om inntaksområder for Åkra skole, Sevland 
skole, Grindhaug skole og Ådland skole. Skolegrensene i sone 2 opprettholdes som idag. 
 
 
 

047/20 Bosetting av flyktninger 2021 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette 40 flyktninger i 2021. 
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2021. For å gi 

faglig forsvarlige tjenester vil en slik økning kreve økt bemanning. 
3. Covid-19 situasjonen gjør det usikkert hvor mange flyktninger som faktisk får innreise til 

Norge. I bosettingsbudsjettet er det derfor kun budsjettert med inntekter tilsvarende en 
bosetting av 20 flyktninger i 2021.  Eventuell behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet 
av året. 

 
      
01.12.2020 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 
ELD - 033/20 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette 40 flyktninger i 2021. 
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2021. For å gi 

faglig forsvarlige tjenester vil en slik økning kreve økt bemanning. 
3. Covid-19 situasjonen gjør det usikkert hvor mange flyktninger som faktisk får innreise til 

Norge. I bosettingsbudsjettet er det derfor kun budsjettert med inntekter tilsvarende en 
bosetting av 20 flyktninger i 2021.  Eventuell behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet 
av året. 
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01.12.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
RFM - 035/20 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette 40 flyktninger i 2021. 
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2021. For å gi 

faglig forsvarlige tjenester vil en slik økning kreve økt bemanning. 
3. Covid-19 situasjonen gjør det usikkert hvor mange flyktninger som faktisk får innreise til 

Norge. I bosettingsbudsjettet er det derfor kun budsjettert med inntekter tilsvarende en 
bosetting av 20 flyktninger i 2021.  Eventuell behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet 
av året. 

 

03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Bjelland (Ap) fratrådte som inhabil, jf. kommuneloven § 11-10, (2). Silje K. Husebø (Ap) tiltrådte.  
9 representanter til stede. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Husebø fratrådte. Bjelland tildtrådte.  
9 representanter til stede. 
 
HOK - 047/20 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette 40 flyktninger i 2021. 
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2021. For å gi 

faglig forsvarlige tjenester vil en slik økning kreve økt bemanning. 
3. Covid-19 situasjonen gjør det usikkert hvor mange flyktninger som faktisk får innreise til 

Norge. I bosettingsbudsjettet er det derfor kun budsjettert med inntekter tilsvarende en 
bosetting av 20 flyktninger i 2021.  Eventuell behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet av 
året. 

 
 
 
 

048/20 Forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i 
Karmøy kommune - endelig behandling 
 
Rådmannens forslag til vedak: 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
 
01.12.2020 Eldrerådet 
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Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
ELD - 034/20 Vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
 
01.12.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 
RFM - 034/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
 

03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 048/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
 
 
 

049/20 Alkoholpolitiske retningslinjer 2020 - 2024 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre vedtar alkoholpolitiske retningslinjer 2020 – 2024. 

2. Karmøy kommunestyre vedtar at det innføres vergeordning for mindreårige på 
kulturarrangement med alkoholservering som beskrevet i saksframstillingen. 

 
 

03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Forslag til tillegg/endring i tekst, foreslått av Per Magnus Mannes, Karmøylista 
«Nytt tillegg til Punkt A Om bevillings perioden. 



Side 6 av 10 

 

2. 
Kommunale skjenkebevillinger opphører etter endt bevillingsperiode og må fornyes etter en forenklet 
søknad.» 
 
Forslag til endring i tekst: 
Kommunale skjenkebevillinger opphører etter endt bevillings periode. Fornying av eksisterende 
bevilling utføres ved forenklet søknad. 
Bevillings innehaver er selv ansvarlig for å fornye bevillingsperioden før den opphører. 
 
 
Rådmannens innstilling vedtatt med 7 stemmer mot 2 (Krf1, H1 (Alsaker)). 
Mannes (KL) sitt endringsforslag vedtatt med 5 stemmer mot 4 (Ap2, Frp1, Krf1). 
 
HOK - 049/20 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar alkoholpolitiske retningslinjer 2020 – 2024, med følgende 
endring i "Punkt A Om bevillingsperioden, pkt. 2": 
Kommunale skjenkebevillinger opphører etter endt bevillings periode. Fornying av eksisterende 
bevilling utføres ved forenklet søknad. 
Bevillings innehaver er selv ansvarlig for å fornye bevillingsperioden før den opphører. 
 

2. Karmøy kommunestyre vedtar at det innføres vergeordning for mindreårige på 
kulturarrangement med alkoholservering som beskrevet i saksframstillingen. 

 
 
 
 

050/20 Samlesak for referatsaker 
 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
 
HOK - 050/20 Vedtak: 
Merknad til referatsak 14. 
Referatsakene forøvrig tatt til etterretning.. 
 
 
 
 
013/20 Referatsak - Budsjettoppfølging per oktober 
 
 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Til etterretning. 
 
 
 



Side 7 av 10 

 

 
 
014/20 Protokoll - Hovedutvalg oppvekst og kultur - 25.11.2020-Ekstraordinært 
 
 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Merknad til sak 42/20 fra Mannes (KL) som ikke er enig i formuleringen som er brukt i protokollen og 
ønsker at følgende e-poster tas med som vedlegg i saken (kopi av e-postene er limt inn inedenfor da 
det ikke er mulig å legge til vedlegg i protokollen: 
Fra: "per.magnus.mannes" <per.magnus.mannes@karmoylista.no> 
Dato: 26. november 2020 kl. 22:37:05 CET 
Til: Wenche Lindtner <wli@karmoy.kommune.no>, Svein Aamelfot <shaamel@hotmail.com>, May 
Synnøve Rygh <maysynnove@hotmail.com>, Jarle Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no>, Bjørn 
Andersen <ban03@karmoy.kommune.no> 
Kopi: Helge Thorheim <hthorhei@online.no>, Nina Ve Sæbø <nina.ve.sebo@skole.rogfk.no> 
Emne: Protokoll HOK 25.11.20 
Hei! 
Ved gjennomgang av saksliste til neste HOK møte leste jeg igjennom protokollen fra sist møte Onsdag 
25.11.20 
Der reagerer jeg på flere punkt: 
1.  
Ordlyd i sak 042/20 Håvik skole, der fremstår det i protokoll som om vi samlet gikk til avstemming på 
forslag til vedtak lagt frem av posisjonspartiene, noe vi absolutt ikke avtalte.  
Uten å gå i detaljer av en realtiv flau behandlig av en opplagt enstemmig sak så ble det i fellesmøte 
enighet om å fremme et felles forslag fra alle representanter til stede i HOK - ordlyden i forslaget ble 
endret noe i forhold til forslag fra KL og AP for å møtes på midten.  
Det som står i protokollen sier noe helt annet. (Se vedlagt utklipp fra protokoll) 
2. 
Forslag til vedtak fremlagt av undertegnede på vegne av KL og forslag fremlagt av Svein Aamelfot på 
vegne av AP ble ikke trukket, ei heller lagt ut til avstemming.  
Dermed er saken ikke ferdigstilt og dette gjør at saken er i grenseland til feilbehandlet. 
Jeg ønsker derfor å ta opp igjen saken for ny behandling for å sikre at saksfeil i HOK ikke går utover 
Håvik skole nå eller i fremtiden. 
Sett i sammenheng med måten posisjonspartiene behandlet saken så kommer jeg til å stå ved mitt 
opprinnelige forslag til vedtak og be om at dette blir behandlet på en skikkelig måte. 
 Med vennlig hilsen 
Per Magnus Mannes 
www.karmoylista.no 
 
Fra: Wenche Lindtner <wli@karmoy.kommune.no> 
Sendt: fredag 27. november 2020 13.49 
Til: Per Magnus Mannes <per.magnus.mannes@karmoylista.no> 
Kopi: May Synnøve Rygh <maysynnove@hotmail.com>; Svein Aamelfot <shaamel@hotmail.com>; 
Stine Karin Bjelland <sbj@karmoy.kommune.no>; Nina Ve Sæbø <Nina.ve.sebo@skole.rogfk.no>; 
Roald Alsaker <roald.alsaker@gmail.com>; Monika Håstø <monster.momi@gmail.com>; Øivind-
Andreas Kolstø <oivind@klinikk-selsaas.no>; Bjørn Andersen <ban03@karmoy.kommune.no>; Jarle 
Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no>; Alf Magne Grindhaug <amg02@karmoy.kommune.no> 
Emne: Sv: Protokoll HOK 25.11.20 
  
Takk for e-posten din, Per Magnus. 
Du har gitt tilbakemelding på ordlyden i protokollen etter behandling av sak om sammenslåing av 
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Håvik og Avaldsnes skoler. Det er ikke selve vedtaket, men formulering i protokollen du peker på. 
Protokollen er referatsak i HU møtet 3.12. Ønskede kommentarer og eventuelle tilføyinger/endringer 
kan gjøres etter innspill i det møtet. Endelig protokoll fra HU 25.11. vil bli sendt formannskap og 
kommunestyre etter gjennomføring av møtet den 3.12. Da blir begge disse organene informert om 
innholdet. 
Ordfører og varaordfører er informert om dine innspill til protokollen. I mandagens formannskap vil 
tilbakemeldingene bli tatt hensyn til. Samtidig har formannskapet den 30.11. anledning til å behandle 
saken slik den er satt opp. Vi unngår forsinkelser i en sak som du så riktig formulerte som "en glad 
sak".  
 
 
 
Fra: per.magnus.mannes <per.magnus.mannes@karmoylista.no> 
Sendt: torsdag 3. desember 2020 16.47 
Til: Wenche Lindtner <wli@karmoy.kommune.no> 
Kopi: Helge Thorheim <hthorhei@online.no>; Nina Ve Sæbø <Nina.ve.sebo@skole.rogfk.no> 
Emne: Protokoll HOK 25.11.20 
 Klage på protokoll fra møte i Hovedutvalg Oppvekst og Kultur 25.11.20 
Karmøylista og Høyre er ikke enige i formuleringen som ble brukt i protokollen under Sak 42/20 
Skolestruktur for Håvik og Avaldsnes. 
I etterkant av behandlingen i hovedutvalg oppvekst og kultur registrerer vi at formannskapet 30.11. 
fattet enstemmig vedtak om forslag fremmet av Helge Thorheim Karmøylista. Forslag til vedtak i 
formannskapet har tilnærmet samme ordlyd som forslaget undertegnede la fram i hovedutvalget på 
vegne av Karmøylista. 
Vi er svært fornøyde med avgjørelsen om å ikke legge ned Håvik skole, men er ikke enige i hvordan 
protokollen ble formulert. Karmøylista og Høyre velger å prioritere viktigheten av utfallet i saken, 
men ønsker likevel å benytte anledningen til å markere dissens ved å legge ved e-postutveksling til 
protokollen av behandling i hovedutvalget 25.11.       
Med vennlig hilsen 
Per Magnus Mannes 
Karmøylista 
 
 
 
 
 
015/20 Protokoll - Karmøy ungdomsråd - 12.10.2020 
 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Til etterretning. 
 
 
 
 
016/20 Forespørsel om å vurdere utvidede åpningstider på SFO 
 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Til etterretning. 
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017/20 Svar på oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (SV) i sak KST 141/20 Samlesak for 
spørsmål. Oversendt fra FSK  til hovedutvalget: 
 
 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Kommunalsjef orienterte. 
Til etterretning. 
 
 
 
 
 

051/20 Samlesak for spørsmål 
 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Kommunalsjefen orienterte om følgende: 

·  digitalt møte om oppfølgingsordningen med UDIR 16.12. o845 til 1200. Hovedutvalget 
inviteres til å delta. De som ønsker å være med må gi tilbakemelding før 16.12. 

·  innført 60 minutters undervisningsenheter i ungdomsskolen. Det vil også bli innført 60 
minutters undervisningsenheter for barnetrinnet. 

 
HOK - 051/20 Vedtak: 
Til etterretning. 
 
 
 

052/20 Karmøy kommunes kulturpris 2020 
 
 Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
 Karmøy kommunes kulturpris 2020 går til: 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Saken er før behandling unntatt offentlighet, jf. offentlighetsloven §5 - utsatt innsyn  - begrenset tid og 
møtet ble vedtatt lukket før behandling, jf kommuneloven § 11-5.(3b). 
Innstillingen fra innstillingsutvalget enstemmig vedtatt 
 
 
HOK - 052/20 Vedtak: 
Karmøy kommunes kulturpris 2020 går til: 
Jan Olav Sørlie 
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053/20 Kulturstipend 2020 
Forslag til vedtak: 
Karmøy kommunes kulturstipend 2020 går til: 
 
 
03.12.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Saken er før behandling unntatt offentlighet, jf. offentlighetsloven §5 - utsatt innsyn  - begrenset tid og 
møtet ble vedtatt lukket før behandling, jf kommuneloven § 11-5.(3b). 
Innstillingen fra innstillingsutvalget enstemmig vedtatt 
 
 
HOK - 053/20 Vedtak: 
Karmøy kommunes kulturstipend 2020 går til: 

·  Mats Hauge 
·  Markus Matland 
·  Morten Georg Gismervik 
·  Mustafa Battal 
·  Synnøve Fatland 

 
 
 
 


